
 

Viure als Pirineus, 03/01/23 

El canal d'Angostrina-Llívia projecta la seva 
millora global 

La reunió ordinària internacional del canal aprova tirar 

endavant amb aquesta iniciativa, entre altres acords. 
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La reunió anual ordinària de la Comissió Administrativa Internacional del Canal 
d'Angostrina-Llívia, celebrada aquest passat dimarts a la sala d'actes de 
l'Ajuntament de Llívia, va aprovar dur a terme una millora global del canal. El 
projecte, que ben aviat es presentarà, serà portat als organismes europeus per 
demanar les subvencions que permetin l'execució de les obres. Aquesta va ser 
el principal acord adoptat a la reunió internacional que va presidir l'alcalde de 
Llívia, Elies Nova Inglés —que actuava com a president de la comissió—. La 
reunió també va comptar amb la presència de l'alcalde d'Angostrina, Christian 
Pallares —vicepresident de la comissió—, dels representants dels usuaris del 
canal, Denis Tubau, Carles Moner i Jaume Tuset. 

Altres membres sense dret de vot que van assistir van ser els secretaris dels 
ajuntaments de Llívia i Angostrina, lgnasi Aragonés Seijo i Jacques Bardes, 
respectivament; l'enginyer-tècnic de la Communauté de communes "Pyrénées-
Cerdagne", Olivier Deroche; l'enginyer assessor de l'Ajuntament de Llívia i 
interlocutor de la Confederació Hidrogràfica de l'Ebre, Josep Cordomí Lladó, 



acompanyat de na Mercé Meya Pous, estudiant de màster enginyeria i, també, 
altres usuaris com ara Ramon Abellanet. 

 


